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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 18. 06. 2014    v RKD  v Sučanoch 
 

 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári OcÚ: 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce  

2. Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    

  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit (ospravedlnený) 

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška     

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 

Hostia:   

 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

5. Správy z vykonaných kontrol 

6. Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2014 

7. Schválenie podania žiadostí na projekt Rekonštrukcia "Obecný športový dom" (kolkáreň) - 

výzva z environmentálneho fondu 

8. Predĺženie nájomných zmlúv na 1-izbové a 3 - izbové byty 

9. Predaj nehnuteľností "Praktik" na základe výsledkov verejnej obchodnej súťaže 

10. Zakúpenie nehnuteľnosti na ul. Pri Váhu 

11. Autoremedúra uznesenia č. 4/2014 bod C/10  CVČ ZŠ sv. Don Bosca Topoľčany 

12. Schválenie dotácie pre Občianske združenie Sučianka 

13. Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ k 30. 04. 2014 

14. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2014 

15. Schválenie vecného bremena na vedenie inžinierskych sietí cez pozemky obce v dĺžke nad 

25 m (Zubček) 

16. Informácia o riešení Mimoriadnej situácie na starom moste cez Váh 

17. Správy z komisií 

18. Rôzne 

19. Interpelácia 

20. Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  

 
Zasadnutie riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril JUDr. Jozef Petráš, CSc., starosta 

obce. Privítal prítomných poslancov (Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Makovník, PhDr. 

Bella a Ing. Jamriška). Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. Ospravedlnil neúčasť MUDr. 

Konvita. 

Skonštatoval, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom 

zriadení písomnou pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli, web-stránke obce a 

obecnom rozhlase.  

 

 

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 
Do návrhovej komisie bol navrhnutý PhDr. Bella a p. Makovník. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení PhDr. Bella a p. Makovník: 

Za: 4 (Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert a Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (PhDr. Bella, p. Makovník) 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: p. Miháliková, Ing. Jamriška: 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení: p. Miháliková, Ing. Jamriška: 

Za: 6 (Mgr. Orelová, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (p. Miháliková, Ing. Jamriška) 

 

Zápisom bola poverená p. Jašeková. 

 

 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

 
p. starosta sa opýtal, či má niekto doplnenia, príp. pripomienky k navrhnutému programu.  
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Rozprava: Mgr. Orelová, p. prednosta 

 

Mgr. Orelová navrhla ako bod 17.) zaradiť prerokovanie návrhu vyplatenia odmeny p. Miertovi 

a hlavnému kontrolórovi. 

 

p. prednosta navrhol prerokovať schválenie Mgr. Orelovej do funkcie sobášiaceho a vykúpenie 

pozemkov od p. Baláža. 

 

Hlasovanie za schválenie programu OZ so zapracovanými zmenami: 

Za: 6 (Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella a Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

p. prednosta skonštatoval, že úlohy schválené OZ sú splnené. Návrh VZN o tvorbe a použití fondu 

prevádzky, údržby a opráv nájomných bytov vo vlastníctve Obce Sučany je pripravený, nestihla sa 

zákonná lehota na jeho zverejnenie, schvaľovací proces prebehne v septembri. 

 

Rozprava: do rozpravy sa nik neprihlásil 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

Správy z vykonaných kontrol 

Ing. Plžik informoval prítomných o vykonanej kontrole č. 02/2014 z kontroly dotácií poskytnutých 

obcou v r. 2013. 

 

Rozprava: do rozpravy sa nik neprihlásil 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správy z vykonaných kontrol HK. 

 

Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2014 
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Ing. Plžik informoval, že Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2014 bol zverejnený na úradnej tabuli. 

Jedná sa o vykonanie nasledovných kontrol: 

1. Kontrola procesu prípravy a realizácie revitalizácie námestia SNP Sučany v rokoch 2009 

až 2013 

2. Kontrola bežných príjmov – poplatky za znečisťovanie ovzdušia podpoložka 229 005 v 

rokoch 2012 a 2013. 

3. Kontrola bežných výdavkov – bežná údržba komunikácií položka 630 program 04.5.1.3 

za roky 2012 a 2013. 

4. Kontrola uplatňovania VZN č. 1/2007 Poskytovanie jednorázovej dávky v hmotnej núdzi 

za roky 2012 a 2013. 

A, Kontroly na základe uznesení obecného zastupiteľstva, 

B, Kontroly v zmysle § 18d, odsek 2, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

 

Rozprava: do rozpravy sa nik neprihlásil 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje Plán kontrol hlavného kontrolóra na 2. 

polrok 2014: 

Za: 6 (Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella a Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Schválenie podania žiadostí na projekt Rekonštrukcia "Obecný športový dom" 

(kolkáreň) - výzva z environmentálneho fondu 

p. starosta privítal na zasadnutí OZ projektanta stavby, Ing. Alojza Tomagu. 

Ing. Tomaga uviedol, že na základe objednávky bol zamerať predmetný objekt, na základe 

skutkového stavu odhadol oprávnené náklady súvisiace s výzvou z Envirofondu, ktoré boli 

prítomným v predstihu zaslané. V rámci výzvy je možné zatepliť objekt, vymeniť okná, zrealizovať 

technické zlepšenie vo vykurovaní pri príprave teplej vody. Najväčší problém je, že výzva sa delí na 

oprávnené a neoprávnené náklady. Dve veci sú neurčité – zamurované okná (čo s nimi), druhá 

stránka technického stavu strešnej nosnej konštrukcie pri zlom technickom stave môže patriť medzi 

neoprávnené náklady. Do výmery bol zahrnutý aj krov a výmena zamurovaných okien. Na výmenu 

nefunkčných okien bude potrebné vyčleniť prostriedky z rozpočtu obce.  
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Ing. Plžik uviedol, že Kolkáreň bola postavená v 70-tych rokoch tak, ako bolo bežné. Urobili sa 

okná, časom bolo zistené, že sú zbytočné. Došlo sa k tomu, že okná je potrebné utepliť kvôli úspore 

energie. Došlo k utepleniu zvnútra, bez okien. Ostali tam rámy, okná. Zvonka vidieť, že tam okná 

sú. V rámci projektu je možná výmena okien, nie ich zamurovanie. 

Prítomní sa dohodli na odstránení okien z vonkajšej strany budovy kolkárne a zamurovaní otvorov 

po ich vybratí v čo najkratšom čase pred podaním žiadosti. 

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Rybár.  

Ing. Plžik upozornil na možný vznik rizika po odkrytí strechy pri výmene trámov.  

Ing. Alojz Tomaga  uviedol, že v rámci projektu sa rieši optimalizácia vykurovacieho systému. 

Ing. Plžik uviedol, že vykurovací systém je po životnosti. Za neoprávnené náklady a províziu obec 

získa za 20 tis. € zrekonštruovanú kolkáreň v hodnote 200 tis. €. Požiadal o zapracovanie zapojenia 

slnečných kolektorov, v rámci projektu budú neoprávnené náklady postupne financované z rozpočtu 

obce.  

Rozprava: Mgr. Orelová, p. Miert, p. Rybár 

Mgr. Orelová sa opýtala na schválenie predloženého projektu v maximálnej výške, 5 % z celkovej 

čiastky predstavuje cca 10 tis. €. 

Na zasadnutie OZ sa dostavil MUDr. Koyš a Mgr. Ďaďová. 

p. Miert skonštatoval, že prítomní sú informovaní o možnom riziku. 

Hlasovanie za schválenie: 

a) predloženia žiadosti o poskytnutie podpory formou dotácie v rámci výzvy vyhlásenej    

    z enviromentálneho fondu za účelom realizácie rekonštrukcie projektu “ Stavebné  

    úpravy Obecného športového domu“ 

       b) zabezpečenia realizácie projektu  “ Stavebné úpravy Obecného športového domu“ po       

           schválení žiadosti  a financovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov           

           na projekt t. j.  vo výške max. 10.000 €. 

 

Za: 7 (Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, PhDr. Bella a Ing. 

Jamriška) 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Predĺženie nájomných zmlúv na 1-izbové a 3 - izbové byty 

p. prednosta informoval, že materiál z rokovania komisie bol predložený. 

 

PhDr. Bella skonštatoval, že mená jednotlivých nájomníkov vyplynuli zo zápisu komisie. 

 

Hlasovanie za schválenie predĺženia nájomných zmlúv nasledovným žiadateľom: 

a) predĺženie  nájomných zmlúv na 1- izbové nájomné byty na ulici Tehelná 5 , 7, 9  a 11  do 

30.09.2015 nasledovným občanom: Gabriel Kvapil, Rastislav Chabada, Renáta Hanuliaková,                                                        

Miroslava Hlavatová, Renáta Farkašová, Alžbeta Šalagová, Magda Václavíková, Emil  Facuna. 

b) predĺženie  nájomných zmlúv na 3- izbové nájomné byty na ulici Tehelná 5 a 11 do            

31.08.2015 nasledovným občanom: Mgr. Ján Skrisa, Zuzana Burdiliaková. 

Za: 8 (p. Miháliková, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. Jamriška, p. Rybár, 

Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania chýbala Mgr. Orelová. 

 

Predaj nehnuteľností "Praktik" na základe výsledkov verejnej obchodnej 

súťaže 

p. prednosta skonštatoval, že verejná obchodná súťaž bola zverejnená, bola doručená 1 žiadosť f. 

Turimex s minimálnym podaním ceny 37 tis. €. 

Hlasovanie za schválenie odpredaja majetku obce – nehnuteľnosti: budova obchodu a služieb 

„Praktik“ súpisné číslo 431 na parcele CKN 152/1, stavba Sklad súpisné číslo 1789 na parcele 

152/2, stavba Garáž súpisné číslo 1790 na parc. č. 151/2, pozemok parc. č. CKN 152/2 – zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 29 m2, pozemok parc. č. CKN 152/1 – zastavané plochy a nádvoria o 

výmere 467 m2, pozemok parc. č. CKN151/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 18 m2 a 

pozemok parc č. CKN 151/1 – záhrady o výmere 1467 m2 všetko v k.ú. Sučany na  základe a v 

zmysle podmienok výsledkov verejnej obchodnej súťaže za sumu 37.000 eur s DPH  úspešnému 

uchádzačovi TURIMEX s.r.o.,  Ul. Ď.Langsfelda, č.170,  Sučany,  IČO 36 370 223: 
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Za: 8 (p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Ďaďová) 

 

Zakúpenie nehnuteľnosti na ul. Pri Váhu 

p. prednosta informoval, že uznesením OZ bol poverený rokovať s majiteľmi nehnuteľností Pri 

Váhu o možnosti odkúpenia nehnuteľnosti obcou. Boli oslovení všetci majitelia nehnuteľností, na 

ponuku reagoval len p. Windisch s manželkou, ostatní oslovení ponuku odmietli.   

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje zakúpenie nehnuteľností na Ul. Pri Váhu a 

to: rodinný dom č. súp. 477, parcely registra E č. 1713/1 o výmere 298 m2 a parcely registra E č. 

1713/2 o výmere 102 m2 v k.ú. Sučany za sumu 25.000 eur od vlastníkov Windischa Mariána a 

Windischovej Margity: 

Za: 9 (p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Autoremedúra uznesenia č. 4/2014 bod C/10  CVČ ZŠ sv. Don Bosca Topoľčany 

p. prednosta skonštatoval, že materiál k prerokovaniu bol zaslaný prítomným v predstihu. 

 

Hlasovanie za schválenie autoremedúry uznesenia OZ č. 3/2014 C/5 z 30.4.2014 vo veci 

poskytnutia dotácií v  časti týkajúcej sa ZŠ a MŠ Bernoláka, Súkromnej CVČ pri Súkromenj 

základnej škole     Bell Amos a Rímskokatolícej cirkvi, biskupstvo Nitra nasledovne: 

1.) - ZŠ MŠ Bernoláka, Martin /JM Centrum/ 720,- € /na počet detí 16, suma na jedno dieťa 

45 €/ 

     z m e n i ť   n a : 

- Základná škola s materskou školou A. Bernoláka v Martine 720,- € /na počet detí 16, suma 

  na jedno dieťa 45 €/ 

                   

 2.) - Súkromné CVČ pri Súkromnej základnej škole BellAmos 360,- € /na počet detí 6, 

   suma na jedno dieťa 60 €/ 
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    z m e n i ť   n a : 

    - Súkromná Základná škola Bell Amos 360,- € /na počet detí 6, suma na jedno dieťa 60 €/ 

       

 3.) - Rímskokatolícka cirkev, biskupstvo Nitra  60,- € /na počet detí 1, suma na jedno dieťa 60 €/ 

    z m e n i ť   n a : 

 - Základná škola sv. Don Bosca v Topoľčanoch 60,- € /na počet detí 1, suma na jedno dieťa 

60 €/ 

Za: 9 (p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Schválenie dotácie pre Občianske združenie Sučianka 

p. prednosta informoval, že občianske združenie Sučianka doručilo na tunajší úrad dňa 15.5.2014  

žiadosť o dotáciu na vyrobenie CD nosiča v cene 1.000 €. Bude problém zrealizovať vydanie CD 

nosiča, ak nepriložia k dotácii aj vlastné zdroje.  

Rozprava: Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, Ing. Plžik 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia požaduje podrobný rozpočet realizácie diela. Do 

zmluvy o poskytnutí dotácie je potrebné zakomponovať, aby na CD nosiči bol zverejnený aj erb 

obce Sučany.  

Mgr. Ďaďová uviedla, že je potrebné doriešiť spoluprácu Sučianky na kultúrnych podujatiach obce.  

Ing. Plžik uviedol, že v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách je potrebné zakomponovať 

použitie erbu v zmluve.  

Za: 7 (p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, Ing. Jamriška, Mgr. 

Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Rybár) 

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ k 30. 04. 2014 
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Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil 

Obecné zastupiteľstvo vzalo informáciu na vedomie. 

Schválenie vecného bremena na vedenie inžinierskych sietí cez pozemky obce 

v dĺžke nad 25 m (Zubček) 

p. Miert uviedol, že OZ schválilo právomoc starostovi obce, aby mohol schváliť prípojku do 25 m. 

p. Zubček umiestňuje stavbu na ul. R. Mórica, kde sa prípojka nenachádza, preto je potrebné 

doviesť prípojky z Pionierskej ulice. Ich umiestnenie do zeleného pásu nie je možné. 

Ing. Hüber uviedol, že je potrebný aspoň verejný súhlas s umiestnením sietí. 

 Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje umiestnenie prípojok vody a el. energie  k 
rodinnému domu na parc. č. KN 1680/1 na Ul. R. Mórica (stavebník p. Zubček).  Umiestnenie 
stavby nie je v rozpore s ÚPN obce: 
Za: 9 (p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Informácia o riešení Mimoriadnej situácie na starom moste cez Váh 

 

p. starosta informoval o priebehu riešenia mimoriadnej situácie – poškodenia starého mosta cez 

Váh. Prebehla 1. etapa dobetónovania spevnených častí piliera č. 3, dnes sa dosypala druhá 

polovica. Prvá časť betonáže je ukončená, 3. pilier je celý podbetónovaný. Pripravujú sa podmienky 

pre verejné obstarávanie k vysúťaženiu opravy. 

Čo sa týka technického riešenia, podarilo sa získať súhlas Povodia Váhu firme Chyžbet k presunu 

štrku v koryte rieky, pracovať na otvorení vodných plôch, aby sa mohol hlavný tok Váhu odkloniť 

do mostných polí 4,5 a dôjde tak k odbremeneniu polí 1 a 2. Práce sa vykonávajú podľa inštrukcií 

Ing. Slašťana. 

Bola zaslaná žiadosť o odškodnenie povodňových škôd na Krajský úrad, prostredníctvom ktorého 

bude doručená vláde. 
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Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o ďalšom postupe prác na sanácii starého 

mosta cez Váh. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil Mgr. Mgr. Belica. 

 

Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2014 

p. prednosta informoval, že materiál bol v predstihu prítomným doručený a zverejnený. 

Rozprava: p. Rybár, Mgr. Orelová 

p. Rybár sa opýtal, či sa ide niečo platiť f. Sagacita. 

p. Ligáčová odpovedala, že externý manažment je v oprávnených nákladoch projektu. Faktúra musí 

byť uhradená, aby ju bolo možné refundovať. 

Mgr. Orelová uviedla, že externý manažment je súčasťou žiadosti o platbu. 

Hlasovanie za schválenie nasledovnej zmeny rozpočtu: 

Zmenu rozpočtu 
      a/ podľa predloženého návrhu nasledovne:  
      Príjmy: 

- Navýšenie v položke 212002- Prenájom pozemkov /bilboardy/                          +16 500,- € 
- Navýšenie v položke 292 - Ostatné/Dni M. Hodžu - reklama/                              +2 500,- € 
- Navýšenie v položke 231 - predaj nehnuteľnosti /Praktik/                                  +37 800,- € 
- Navýšenie v položke 454 - Rezervný fond                                                         +132 000,- € 

    Výdavky: 
Zníženie v položke 04.5.1.3.- 630 - Tovary a služby /údržba komunikácií/          -11 800,- € 
Zvýšenie v položke 08.2.0.3 - 630-Tovary a služby /rozvodné skrine RKD/         +3 000,- € 
Zvýšenie v položke 08.2.0.9 - 630-Tovary a služby /Dni M. Hodžu, 750 rokov /+11 000,- € 

                             Zníženie v položke 01.1.1.6 - 714 - Kúpa osobného auta                                      -15 000,- € 
Zvýšenie v položke 04.4.3 - 716 - Prípravná a proj. dokumentácia                        +5 600,- € 
Zníženie v položke 04.5.1.3. - 717 - Rekonštrukcia komunikácií                          -20 000,- € 
Zníženie v položke 06.6.0. - 717 - Rekonštrukcia obytných kontajnerov                -5 000,- €    
Zníženie v položke 06.6.0. - 712 - Kúpa nehnuteľnosti                                          -10 000,- €    
Zvýšenie v položke 04.5.1.3. - 630 - Oprava mostu ponad Váh /havária/            +230 000,- € 

                             Zvýšenie v položke 08.4.0. - 640 – Dotácia obč. združeniam                                  +1 000,- € 
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b/ mimo zverejnených zmien na základe návrhu OcU nasledovne: 
Príjem 
- 312001 – Dotácia externý manažment ZŠ                                       +11 000,-    
- 322001 -  Dotácia Rekonštrukcia ZŠ                                                 -11 000,-     
- 111001 – Podielová daň DÚ                                                              +11 000,- 
P r í j m y :                                                                                      +11 000,- € 

 
V ý d a j : 
01.1.1.6  630 – Tovary a služby /externý manažment Sagacita/     +11 000,-  
V ý d a j :                                                                                        +11 000,- €      

 
Návrh zmeny je v dôsledku zaplatenia faktúry fy. Sagacita za externý manažment pri realizácií 
projektu rekonštrukcie ZŠ, nedostatok financií na službách. Táto faktúra bude uplatňovaná  na 
preplatenie zo ŠR v rámci oprávnených nákladov, pričom musí byť v zmysle zmluvných 
podmienok uhradená vopred.  

  
 Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje zmenu rozpočtu: 

Za: 10 (Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, 

PhDr. Bella, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo autoremedúru uznesenia OZ č. 3/2014 bod C18 zo dňa 

30.04.2014 a uznesenia OZ č. 1/2014 bod C2/b zo dňa 26.02.2014 o použití rezervného fondu. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia – autoremedúry uznesenia  OZ č. 3/2014 bod C18 zo dňa 

30.04.2014 a uznesenia OZ č. 1/2014 bod C2/b zo dňa 26.02.2014 o použití rezervného fondu: 

Za: 10 (Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, 

PhDr. Bella, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Mgr. Orelová informovala, že ekonomická komisia navrhla vyplatenie odmeny hlavnému 

kontrolórovi vo výške 30 % súčtu platov za mesiace január – jún 2014. 

Za: 9 (Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, PhDr. 

Bella, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 1 (Ing. Jamriška) 

Zdržal sa: 0 

Mgr. Orelová navrhla udelenie odmeny p. Miroslavovi Miertovi. 
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Za:  (Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Miert) 

 

p. Miert informoval, že stavebnej komisii bola doručená žiadosť p. Igora Žilku. 

 

Ing. Hüber uviedol, že v zmysle územného plánu musí byť vypracovaná štúdia. 

 

Doplnenie sobášiaceho 
 

Obecné zastupiteľstvo schválilo doplnenie Mgr. Orelovej do zoznamu sobášiacich. 

 

Hlasovanie za schválenie Mgr. Lenky Orelovej ako ďalšej sobášiacej: 

Za: 10 (Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, 

PhDr. Bella, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

p. Miert informoval o riešení žiadosti p. Lukáša Králika stavebnou komisiou. 

p. prednosta doplnil, že znaleckým posudkom bol ohodnotený osobitne pozemok a stavba. Pán 

Králik sa bráni plateniu za stavbu, ktorú musí zbúrať. Bolo navrhnuté, aby pozemok ostal vo 

vlastníctve obce. Nehnuteľnosť môže zbúrať, využívať pozemok, no v prípade nezrealizovania 

projektu žiadateľ zaplatí cenu stavby určenú znaleckým posudkom pred zbúraním. Zároveň je 

podmienkou predloženie zámeru do konca júla 2014 z dôvodu stretu záujmu zámeru žiadateľa a 

obce. 

p. Miert informoval, že stavebná komisia riešila prenajatý pozemok rod. Matulovej. Vznikol nový 

zámer obce sprístupnenia Sučianskej skaly obyvateľom. Je potrebné, aby obec spracovala štúdiu na 

celkové využitie Sučianskej skaly. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ ukladá prednostovi OcÚ riešiť situáciu dotknutých 

pozemkov okolo Sučianskej skaly a zadať vypracovanie štúdie na celkové využitie Skaly 

a doriešenie prístupu na ňu: 
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Hlasovanie za schválenie Mgr. Lenky Orelovej ako ďalšej sobášiacej: 

Za: 9 (Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania chýbala Mgr. Orelová. 

 

Ing. Hüber uviedol, že sa vypracuje štúdia formou zadania, zmenou územného plánu. Jedná sa 

o lokalitu - ostrov bez prístupu. Do budúcna bude potrebná úprava územného plánu, riešenie 

vlastníckych vzťahov so Štátnym fondom.  Štúdia bude zahŕňať vstup od p. Bizoňa, bude 

podkladom k zmene územného plánu. 

p. Miert informoval o žiadosti p. Igora Žilku a manž., byt. Partizánska 939/7, Sučany o schválenie 

zastavovacej štúdie IBV Záhumnie I. Táto je plánovaná na pozemkoch vo vlastníctve žiadateľa 

v súlade s územným plánom obce.  

p. starosta dodal, že súvisiace náklady zaplatí žiadateľ, aby obec nemala zvýšené výdavky.  

Hlasovanie za schválenie zastavovacej štúdie IBV Záhumnie I: 

Za: 10 (Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, 

PhDr. Bella, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

p. Miert informoval, že stavebná komisia obdržala žiadosť p. Machajdíkovej o úpravu rýchlosti na 

komunikácii v smere od mosta ponad kanál smerom na Ontário. Komisia navrhuje dopravu riešiť 

osadením značiek označenia začiatku a konca obce. 

Ing. Plžik uviedol, že by bolo vhodné kontrolovať dodržiavanie rýchlosti, osadiť značenie začiatku 

a konca obce. Zníženie rýchlosti na 40 km/hod. nemá v danej lokalite význam.  

p. Miert informoval, že vzhľadom k tomu, že územný plán bol spracovaný v r. 2005, stavebná 

komisia navrhuje v budúcom rozpočtovom období vyčleniť finančné prostriedky na revíziu a 

aktualizáciu celého územného plánu. Ďalej informoval, že stavebná komisia sa zaoberala žiadosťou 

občanov o zjednosmernenie Fučíkovej ulice. Stavebný referát pripravil podklady na vypracovanie 
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projektu dopravného značenia a k osadeniu dopravných značiek. Dopravné značenie platí pre zákaz 

vjazdu všetkých vozidiel (aj bicyklov) v smere od čerpacej stanice k Jednote.  

p. Miert informoval o riešení problematiky zokruhovania vodovodu pre IBV Stará Teheleň. 

Investičnú akciu zokruhovania vodovodu v objeme 60 tis. € plánuje vybudovať Turvod, ktorý bude 

riešiť aj práva k dotknutým pozemkom. S investíciou nesúhlasí 1 vlastník. Obecné zastupiteľstvo 

požiadalo stavebnú komisiu o zvolanie rokovania s dotknutými občanmi 20.6.2014 za účelom 

doriešenia problému. 

Odkúpenie pozemku od p. Dušana Baláža 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje kúpu pozemkov na parcele CKN  25/1 o 

výmere 112 m2, 25/2 o výmere 27 m2 a 25/3 o výmere 7 m2 uvedených na LV 372  k.ú. Sučany od 

majiteľa Dušana Baláža v exekučnom konaní maximálne za cenu podľa znaleckého posudku: 

Za: 10 (Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, 

PhDr. Bella, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Mgr. Ďaďová informovala o činnosti kultúrnej komisie.  

p. Miháliková informovala o činnosti sociálnej komisie – riešenie problematiky umiestnenia do 

zariadení pre seniorov, záškoláctva,  predškolskej prípravy rómskych detí, riešenie malol. Trojáka. 

Komisia žiada obecnú políciu o vykonanie kontrol použitia alkoholických nápojov mladistvých. 

Ing. Plžik požiadal o prípravu zmeny VZN o poskytovaní dávok v hmotnej núdzi. 

p. Miháliková skonštatovala, že je potrebná úprava VZN tak, aby komisia mohla vyhľadávať 

sociálne slabších občanov.  

PhDr. Bella informoval o sťažnostiach občanov na rozvoz stravy f. Bellrest. Zmenou VZN bola 

otvorená cesta všetkým zariadeniam, ktoré poskytujú v obci stravovacie služby.  

p. prednosta dodal, že zmluvy sú pripravené, je na občanoch, ktoré stravovacie zariadenie si zvolia.  

Mgr. Mgr. Belica informoval, že komisia verejného poriadku riešila sťažnosť p. Rendka na 

nájomníkov rod. domu p. Šichtu. Prenajímateľ dal nájomníkom výpoveď. Je potrebné preskúmať 

obyvateľov prihlásených na prechodný pobyt, či títo sú platiteľmi poplatkov za odvoz odpadu.  
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PhDr. Bella informoval o činnosti komisie, ktorá sa zaoberala predĺžením nájomných zmlúv na 

byty. Informoval o potrebe vykonať fyzickú kontrolu náhradnej výsadby v obci, ako aj o potrebe 

riešenia problematiky túlavých psov. Navrhol, aby boli vyčistené trativody. Informoval, že VZN o 

tvorbe fondu opráv je vypracované. Skonštatoval, že doposiaľ nebola nikomu doručená výzva na 

napojenie sa na kanalizáciu. Uviedol, že firme EBA bol v r. 2009 udelený súhlas so zachovaním 

výhod pre občanov. K 15.7. 2014 chce EBA obnoviť svoju činnosť, k čomu bude potrebovať súhlas 

obce. Je potrebné vstúpiť do rokovania, aby ostali výhody občanom zachované. 

Informoval o zámere Turistov zriadiť turistickú trasu od Prefy na Sučiansku skalu. 

R ô z n e  

Rozprava: Ing. Plžik, Mgr. Ďaďová, p. Makovník, p. Miert, p. Šteuček z auditória 

p. Šteuček informoval o pripravovanom zájazde Sučianky do Kremnice za účelom účasti na 

spomienke pri príležitosti 160. výročia popravy Juraja Langsfelda. 

p. Kožuch informoval o organizovaní sprievodnej akcie „Strieľa celá rodina“ na podujatí 750. 

výročia založenia obce, ktoré sa uskutoční v Sučanoch 30.8.2014. 

Mgr. Ďaďová sa opýtala, v akom stave je Stĺp hanby. 

p. prednosta skonštatoval, že vzhľadom k PN reštaurátora sa lehota natiahla. Do Hodžových dní sa 

oprava nestihne,  na 750. výročie založenia obce by mal byť zreštaurovaný.  

Mgr. Ďaďová sa opýtala, či obec bude čistiť potoky. 

p. prednosta odpovedal, že v minulých rokoch bola uzatvorená zmluva s ÚPSVaR, ktorý financoval 

pracovníkov zodpovedných za čistenie potoka v spolupráci s Povodím Váhu. Tento rok takáto 

zmluva uzatvorená nie je, Povodie Váhu bolo vyrozumené. 

p. starosta dodal, že za tieto veci je zodpovedný vlastník nehnuteľnosti priľahlej k potoku.  

p. Rybár uviedol, že je potrebné vyzvať Povodie Váhu, aby odstraňovalo náletové dreviny. 

p. Miert sa opýtal, kedy bude upravená cesta na Štrkoveň. 

p. prednosta odpovedal, že túto upraví Váhostav. 
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p. prednosta informoval o žiadosti o odpustenie úrokov spoločnosti SVM, s.r.o.. 

Hlasovanie za schválenie odpustenia úrokov z omeškania vo výške 295,28 Eur voči spol. SVM 

s.r.o. zo zmluvy č. 43/2011 uzatvorenej dňa 1.2.2011 medzi obcou Sučany ako dodávateľom a spol. 

SVM, s.r.o.  ako odberateľom, a to za podmienky uhradenia istiny pohľadávky zo zmluvy č. 

43/2011 vo výške 531,04 Eur obci Sučany do 10.07.2014: 

Za: 10 (Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, p. Makovník, 

PhDr. Bella, Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

p. prednosta informoval o potrebe riešenia rozkopávkových povolení občanov na Vrútockej ulici. Je 

potrebné v čase, keď sa ide robiť rigol, aby sa urobila aj krajnica cesty. Týmto by sa mala zaoberať 

stavebná komisia a navrhnúť riešenie. Rigol by mal byť doriešený k spokojnosti občanov.  

 

p. starosta pozval prítomných na X. ročník Dní Milana Hodžu, počas ktorých bude prebiehať 

udelenie medaily Milana Hodžu oceneným.  
 

Záver 
p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončil. 

 
 

Overovatelia zápisnice:     .....................................            ........................................ 

                                                Katarína Miháliková                        Ing. Ján Jamriška 

                                       

....................................                   ....................................... 

                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 

                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 

                               

    ....................................     

Viera Jašeková                                 

zapisovateľka          


